

CATALOGUE No.

91-506

OCCASIONAL - OCCASIONNEL

DDN 3660825



DOES NOT GO ON SALE
NE PAS PRÉTÉR

POPULATION ESTIMATES (AGE AND SEX)

ESTIMATIONS DE LA POPULATION (ÂGE ET SEXE)

1952 - 1960

1961 CENSUS FIGURES - LAST PAGE

REFERENCE PAPER
Document de référence

Published by Authority of
The Honourable George Hees
Minister of Trade and Commerce

Publication autorisée par
l'honorable George Hees
ministre du Commerce

DOMINION BUREAU OF STATISTICS
Census Division
Census Analysis Section

BUREAU FÉDÉRAL DE LA STATISTIQUE
Division du recensement
Section des études du recensement

September - 1962 · Septembre
6003-509

Price - Prix: 50 cents

ROGER DUHAMEL, F.R.S.C.
Queen's Printer and Controller of Stationery
Ottawa, 1962

ROGER DUHAMEL, m.s.r.c.
Imprimeur de la Reine et Contrôleur de la Papeterie
Ottawa, 1962

POPULATION ESTIMATES
BY SEX AND AGE GROUP

ESTIMATIONS DE LA POPULATION
SELON LE SEXE ET PAR GROUPE D'ÂGE

Following the compilation of the population data from the Census of June 1, 1961, by sex and five-year age groups, for Canada and the provinces, the age estimates previously calculated for that date were compared with the census count for each sex and age group. The differences between these two sets of figures serve as a basis for the revision of the annual intercensal estimates by sex and age group for the years 1957-1960.

This bulletin incorporates the revised 1952-56 data for Canada and the provinces published in 1957, in addition to the revised estimates for the years 1957-60. Bulletin No. 40 "Population Estimates (age and sex) 1921-1952", published in 1953, contains the revised figures for the years 1922-1950.

A la suite du calcul, par sexe et par groupe d'âge de cinq ans, des chiffres du recensement du 1^{er} juin 1961 sur la population pour le Canada et les provinces, les estimations déjà établies quant à l'âge pour cette date ont été comparées, pour chaque sexe et chaque groupe d'âge, avec les chiffres du recensement. Les écarts entre les deux séries de chiffres servent à la révision des estimations intercensales annuelles suivant le sexe et par groupe d'âge pour les années 1957-1960.

Le présent bulletin contient les données revisées de 1952-1956 (publiées en 1957) pour le Canada et les provinces de même que les estimations revisées pour les années 1957-1960. Le bulletin n° 40 "Estimations de la population (âge et sexe) 1921-1952", publié en 1953, contient les chiffres revisés des années 1922-1950.

